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Salutació
Benvolguts anglesencs i anglesenques,

Som a les portes de les festes nadalenques i d’un nou any, i és el desig

d’aquest ajuntament que no manqui l’alegria i l’esperança a cap llar de la

Vila. Desembre i gener són dos mesos farcits d’activitats per a totes les

edats: Cantades de Nadal de les escoles, activitats per col·laborar amb La

Marató: Pessebre Vivent FEDAC, Festival de Nadal de l’Escola de Dansa i

Caminada solidària organitzada per l’AEIG Sant Miquel, a més de Quines,

Pastorets i activitats culturals a la Biblioteca Joaquim Bauxell.

Les obres a la nau 3 de la Burés, finançades per la Diputació de Girona i

acabades el dia 15 de desembre, han consistit en afegir sortides

d’emergència i ignifugar les columnes del polivalent i de la sala de ball, per

tal de garantir el compliment de la normativa de Bombers. També s’ha

arreglat el paviment del polivalent i dels lavabos. Finalment, s’han afegit

les grades retràctils.

Per fi s’han substituït els fanals i llums del Barri Antic. Les noves

lluminàries de led consumeixen força menys que les seves predecessores i

alhora milloren la il·luminació dels carrers. Durant el 2017 es duran a

terme la resta d’obres previstes en aquest barri gràcies a la subvenció del

Pla de Barris de la Generalitat i que són a grans trets: la pavimentació del

carrer del Molí, la millora de les voreres del carrer d’Avall i l’adequació de

l’hotel d’entitats.

La licitació dels jocs infantils ha acabat. Els tècnics estan estudiant les

millors ofertes i aviat es sabrà el guanyador. Segurament estaran col·locats

abans de l’estiu 2017. En breu sortirà a concurs les obres d’arranjament

del Cementiri nou, el finançament de les quals és assumit íntegrament per

l’ajuntament. Aquestes obres permetran resoldre el problema de filtracions

en els nínxols i retirar les columnes, la majoria de les quals estan

esquerdades.

Una altra bona notícia és que hem estat beneficiaris d’una subvenció del

Departament de Cultura de la Generalitat que, juntament amb una altra

subvenció de la Diputació de Girona, permetran fer visitables les calderes i

carboneres del Vapor de la Burés, connectar els antics tallers amb la sala

del vapor, arreglar-ne el teulat i tancaments de les finestres i finalment,

adequar l’espai entre el museu i la sala de ball.

Finalment, el passat 5 de desembre, coincidint amb el Dia Mundial del

Voluntariat, s’ha pogut posar en valor la tasca de molts voluntaris i

voluntàries d’Anglès, alguns dels quals duen a terme accions altruistes de

manera individual i d’altres en coordinació amb associacions sense ànim

de lucre. En nom del consistori: Moltes gràcies!

Us desitgem Molt Bones Festes i Feliç Any 2017.

Àstrid Desset, Alcaldessa

Acció de Govern

Subvencions

Grups Municipals

60 anys d'escoltisme

Joves amb empenta

Espai Entitats

Acte de reconeixement

Fem un cop d'ull a...

Informació de Servei

Telèfons d'interés

Ajuntament 972420058

Policia Municipal 616909050

CAP Anglès 972421498

Centre de Dia 972421108

Assistent social 972421245

Biblioteca 972423720

Jutjat de Pau 620063091

Consorci Ter Brugent 972422482

Col·legi Pompeu Fabra 972423362

Llar d'infants 972423614

FEDAC Anglès 972421206

I.E.S. Rafael Campalans 972421207

Piscina I Pavelló 972424320

Llar de jubilats 972424549

Parròquia de St. Miquel 972420253

Correus 972422221

Crèdits

Disseny i edició: Ajuntament d'Anglès

Portada: Ajuntament d'Anglès

Dipòsit Legal: GI-236-1996

Amb la col·laboració de:

Sumari

NOU TELÈFON
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Acció de Govern
somangles.cat : el portal de participació ciutadana

A finals d'estiu vam posar en marxa

el portal de participació ciutadana

"Som Anglès"

Aquest portal web, que trobareu a

l’adreça http://som.angles.cat és

accessible tant per a dispositius

mòbils com per a ordinadors i està a

disposició de tots els anglesencs i

anglesenques com a eina de

participació i col·laboració ciutadana.

Aquest portal permet enviar

incidències, rebre informació sobre

projectes subvencionats i opinar

sobre els mateixos, respondre

enquestes, subscriure’s als

butlletins en format PDF i rebre

avisos quan hi hagin Plens i altres

esdeveniments institucionals.

Donar-se d'alta i rebre avisos

Des de la pàgina principal cliqueu a

la pestanya "Registra´t". Hi ha

duess possibilitats: amb l'usuari de

les xarxes socials més comunes o

amb una adreça de correu vàlida.

Un cop registrats, trobareu una

pestanya on diu subscripcions. Les

subscripcions serveixen perquè

quan generem una informació

relativa al tema a que us heu

subscrit us arribi la informació

directament al correu.

Enviament d’incidències:

El portal permet a qualsevol usuari

que s'hagi registrat enviar tot tipus

d'incidències relacionades amb

carrers, enllumenat, manteniment

d'espais públics, problemes de

civisme o altres, adjuntant

fotografies i geolocalitzant-ho en un

mapa.

Un cop validades, les incidències

enviades queden registrades en una

base de dades i es pot seguir la

seva evolució fins a la resolució de

les mateixes.

Us animen a utilitzar-lo!
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Acció de Govern
Ordenança Municipal de Civisme i Convivència

D’acord amb allò establert a l’article

133 de la Llei 39/2015, de 1

d’octubre, del Procediment

Administratiu Comú de les

Administracions Públiques, amb

l’objectiu de millorar la participació

dels ciutadans en el procediment

d’elaboració de normes, amb

caràcter previ a l’elaboració del

projecte d’ordenança, es duu a

terme una consulta pública, a través

del portal web de l’Ajuntament

d'Anglès, amb l’objectiu de recollir

l’opinió dels ciutadans i

organitzacions més representatius

potencialment afectats per la futura

norma i sobre:

Els problemes que es pretén
solucionar:

Es pretén ampliar la tipificació dels

comportaments que poden

pertorbar la convivència pacífica

entre els ciutadans en els espais

públics i comuns del municipi com

ara beure alcohol, miccionar, oferir o

demandar serveis sexuals, realitzar

jocs i juguesques, consumir

drogues, dur armes... que fins ara

no estaven regulats.

Així mateix, s'inclouen noves

actuacions de les autoritats policials

davant d'altres comportaments

relatius, per exemple, a abocaments

a les aigües, els sistemes d'alarma i

emergència, el manteniment i neteja

de les parcel·les i solars particulars,

la protecció dels menors, la higiene i

decòrum.

La necessitat i oportunitat de la
seva aprovació.

La vigent ordenança de convivència

ciutadana i via pública d'Anglès ja té

més de deu anys i esdevé necessari

adaptar-la a la legislació més recent

en matèria de seguretat pública.

Amb aquest adaptació es busca,

també, ampliar el marc normatiu i

detallar les conductes i

comportaments inadequats en els

espais d’ús públic que fins ara no es

trobaven tipificats.

Així mateix, serveix per refondre en

un sol text normatiu la diversitat

d'ordenances que fins ara regulen

de forma parcial aquests

comportaments.

Aquest nou marc normatiu ha de

clarificar les obligacions dels

ciutadans i les característiques del

procediment, objectivant i

simplificant el règim d’intervenció

administrativa.

Els objectius de la norma

L'objectiu d'aquesta norma és

regular l’activitat de les persones

físiques i jurídiques que es

desenvolupa principalment a la via

pública i a altres espais i serveis de

domini públic, o que transcendeix

l’àmbit estrictament privat,

mitjançant la modulació o limitació

de determinats tipus de

comportaments, per tal

d’aconseguir el benestar col·lectiu i

possibilitar la convivència ciutadana.

La finalitat d'aquesta ordenança és

el manteniment d’un clima de

civisme, de convivència social i

respecte mutu que fomenti les

relacions solidàries, tolerants i

respectuoses entre la ciutadania,

siguin veïns o visitants, determinant

mecanismes per corregir i, si escau,

sancionar les actituds incíviques,

negligents i irresponsables que

deterioren la qualitat de vida.

Les possibles solucions
alternatives

Alguns dels supòsits que es recullen

en aquesta ordenança ja es troben

recollits en les vigents ordenances

de convivència, de l'any 2005 (BOP

205, 28-10-2005).

L'adaptació a la legislació vigent i

l'ampliació de totes elles es podria

fer individualment en cada una.

Tanmateix, per raons de sistemàtica

normativa i de simplificació, es

proposa refondre les diverses

regulacions en una de sola, als

efectes de fer-ne més simple i clara

la seva aplicació.

La ciutadania i les organitzacions que ho considerin adient, poden remetre les seves opinions sobre els

aspectes plantejats en aquest qüestionari, fins al dia 10 de gener de 2016.

Per a fer-ho, cal ser un usuari registrat del portal http://som.angles.cat i publicar un comentari.
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Objectius:

Lleugera reducció de la pressió

fiscal

Continuar complint el PLA D’AJUST

Millorar la regulació de les taxes i

activitats municipals actuals

Ajustar-se a les noves

reglamentacions

Antecedents:

Anglès està altament endeutat i això

implica que s’ha de continuar

complint el PLA D’AJUST

El Pla d’Ajust ens ha comportat una

pressió fiscal molt elevada.

Partim de la base de que no

s’aprovaran els Pressupostos

Generals de l’Estat pel 2017

Anglès està endeutat,

però menys

Els impostos es

mantenen, amb lleugera

disminució de les

plusvàlues

Les principals variacions en la regulació dels impostos, taxes i activitats

municipals són:

Ordenança 1: General: S’adequa a les Lleis i Reglaments sorgits que

s’han d’aplicar el 2017.

Ordenança 2: IBI. Es modifica la bonificació per família nombrosa en el

sentit d’establir un límit màxim de renda per càpita de la unitat familiar en

8.000  enlloc dels 36.000  per tota la unitat familiar.

Ordenança 5: Impost sobre l’increment de valor dels terrenys de
naturalesa urbana.

El tipus de gravamen passa del 30% al 24%.

S’augmenta la bonificació del 50% al 70% en els casos de transmissions

d’habitatge habitual per causa de mort

Ordenança 7: Documents administratius. S’afegeix una disposició

addicional dirigida als documents administratius del padró d’habitants on

la tarifa serà 0 per aquelles persones en què l’assistent social justifiqui

que es troben en situació de precarietat econòmica

Ordenança 12: Residus. Concentració de totes les bonificacions en una

de sola, que serà del 50% de la taxa per tot aquells subjectes passius en

els que els ingressos per càpita de la unitat familiar no superin els 7.000

, independentment de quin sigui l’origen d’aquests ingressos.

S’afegeix una nova tarificació pels Locals comercials de més de 1.000

m2, de 2.144,63 anuals.

Ordenança 14. Utilització i prestació de serveis a les instal·lacions
municipals. S’ajusten els preus dels abonaments familiars de la piscina

en funció dels membres de la unitat familiar. Així com dels abonaments

trimestrals en funció del trimestre.

A la piscina s’introdueix un abonament per a persones de 18 a 25 anys, i

un abonament de 10 entrades.

Al pavelló, camp de futbol i Polivalent s’estableix la possibilitat de llogar-

los per 6 hores.

Ordenança 15. Utilització de material municipal: Es suprimeix el lloguer

d’equips de so per les activitats d’interès particular i amb ànim de lucre.

Ordenança 20.5 Preus públics per a tallers de la Biblioteca: S’estableix

un interval de preus que podrà anar des de 2 a 6 per activitats infantils i

des de 3 a 12 per activitats d’adults. Sempre en funció del cost i el

nombre d’assistents previst

Novetats principals en les Ordenances Fiscals
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Línies d'actuació:

Millora dels serveis a la població:

- Increment de les partides

destinades a serveis socials

- Augment de la seguretat amb

l’increment d’un policia a la

plantilla

- Increment de les partides

destinades a Entitats sense

ànim de lucre

Millora del manteniment dels

edificis i espais públics

Contenció de les despeses per

política de l’equip de govern i per a

la contínua reducció del deute

Introducció dels pressupostos

participatius a anglès

- Enguany el poble ha pogut

escollir inversions a realitzar el

2017 per valor de 82.000

que equival al12,78% del

pressupost d’inversions.

Anglès està endeutat,

però menys

En el 2016 haurem reduït

l’endeutament en

1.870.000 €

Acció de Govern
Pressupostos 2017
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L’increment del 2012 fou degut a que es va passar d’endeutament a proveïdors a endeutament viu. El 2010 el nivell

d’endeutament global ja era similar al del 2011 i 2012

Evolució del deute i del saldo en el banc

Resum d'inversions

GRÀCIES A TOTS ELS ANGLESENCS PER L’ESFORÇ FET EN AQUESTS TEMPS
DE CRISI, AIXÒ ENS HA PERMÈS FER EL PRESSUPOST PEL 2017
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de 250 nous carnets de biblioteca

del Sistema de Lectura Pública de

Catalunya: un orgull».

Josep Casadellà, regidor de Cultura

de l'Ajuntament, per la seva banda,

valora que: «Sabíem que una

biblioteca en condicions podia

aglutinar la cultura i la vida social

del poble, però no imaginàvem que

en deu mesos rebria 30.000 visites.

Felicito a tot l’equip l’excel·lent labor

de dinamització que hi duen a

terme».

Us animem a seguir venint a la

biblioteca, tant ara l'hivern com la

resta de l'any o visitar-la per primera

vegada per tal de participar a les

activitats i, a més poder gaudir de la

lectura de les últimes novetats, així

com veure pel·lícules o les darreres

temporades de les vostres sèries

preferides.

Seguiu-nos a la pàgina de

Facebook i consulteu

totes les novetats i

l'agenda de programació a

la pàgina web:

www.bibgirona.cat/angles

L'equip de la biblioteca

format per la Maribel, la

Conxi i la Georgina us

atendrà personalment o

bé podeu trucar al

972.423720 o enviar un

correu electrònic a

biblioteca@angles.cat.

«La cultura per Nadal

és el millor regal»

Bones Festes!

La Biblioteca Joaquim Bauxell,

inaugurada el 20 de febrer

d'enguany, s'ha consolidat com a

centre cultural anglesenc i com a

punt de trobada.

Les biblioteques no són només un

espai de llibres, revistes i

audiovisuals, sinó que són un espai

social i cultural de l'entorn que les

acull. Anglès feia temps que

esperava poder obrir les portes

d'aquest centre que fins avui han

visitat més de 32.000 persones.

Per la Biblioteca Joaquim Bauxell

han passat autors literaris com

Rafel Nadal, Care Santos, Alicia

Kopf, Carles Sala o Sisu Lagares i,

per tancar l'any, hem nomenat

«Escriptor de capçalera» a l'escriptor

Ricard Creus.

Hem fet diversos tallers de

cuina saludable,

exposicions, conferències i

xerrades sobre temes

diversos, col·loquis,

presentacions de novetats

literàries, visites dels

escolars, cursos sobre l'ús

dels telèfons mòbils, i, fins i

tot, hem sortit d'excursió!

Durant aquests primers

mesos de vida doncs, s'han

engegat diverses activitats i

esperem afegir-ne moltes

més en aquest proper

2017.

Entitats i particulars s'han

fet partícips de l'elaboració

de la programació mensual

i comptem amb noves idees

i, agraïm propostes i

suggeriments de tots

vosaltres

Acció de Govern

Destaquem que juntament amb

l'Àrea de Joventut hem desenvolupat

la Biblioteca Jove on mensualment

fem un seguit de tallers i activitats

per a dinamitzar els joves del poble

com: scrapbook, elaboració de

còmics, jocs de taula i, en aquest

proper any, un taller especial de

grafiti per fer un mural al pati de la

biblioteca o unes sessions de

relaxació per l'estudi, per exemple.

La directora de la biblioteca,

Georgina Linares, comenta que:

«Estem molt satisfetes de l'acollida

que ha tingut la nova biblioteca al

poble i com ens ha permès engegar

el projecte de centre cultural. Tot

plegat ha fet que tinguem al voltant

d'11.000 préstecs de fons, revistes,

audiovisuals i llibres, gairebé 500

altes al servei d'internet i wifi i, més

La Biblioteca Joaquim Bauxell es consolida com a centre cultural local
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Subvencions a Entitats.

Campanya de sensibilització.

Acció de Govern
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Acció de Govern
Manteniment i reformes d'espais i serveis.

Naus Burés

Les obres d'adequació dels locals A (polivalent) i B (sala de ball) de

la nau 3 de la Burés consisteixen en substituir les rajoles trencades

i polir el paviment, obrir noves portes d'emergència (una al local A i

una altra al local B) per complir amb la normativa de Bombers,

ignifugar els pilars i jàsseres metàliques (a l'estiu es van ignifugar

els del polivalent) i finalment, col·locar grades retràctils.

Aquestes adequacions es poden dur a terme gràcies a una

subvenció de la Diputació de Girona que cobreix un 75 % del cost.

Sanejamet Carrer Fàbriques

Aquestes darreres setmanes s'han dut a terme les obres de la

connexió de la conducció de sanejament d'aigües residuals del c.

Fàbriques al sistema general de sanejament. Els treballs,

subvencionats en part per la Diputació de Girona, han consistit a

desviar les aigües provinents del canal de reg i derivar-les cap al riu

mentre que les aigües residuals del c. Fàbriques es deriven a

l'arqueta d'impulsió d'aigües residuals i d'aquí, mitjançant unes

bombes submergides, s'impulsen cap al sistema general de

sanejament del municipi.

En l'obra civil realitzada s'han construït dues arquetes de registre,

una per les aigües del canal i l'altra per les aigües residuals.

Amb la finalització dels treballs s'han assolit la totalitat dels

objectius pretesos i que permeten solucionar un problema que

s'arrossegava de fa temps:

- Separar les aigües del canal de reg de les aigües residuals.

- Evitar l'abocament d'aigües residuals al canal de la fàbrica.

Piscina Municipal

Aquestes actuacions s’han centrat principalment en els processos

de filtratge, neteja i bombeig de l’aigua que han augmentat de

manera considerable la qualitat de l’aigua de les instal·lacions.

Les actuacions realitzades són:

- Substitució del llit filtrant de dos filtres amb un total de 9800

kg de sorra substituint la sorra de sílex per vidre polaritzat

- Substitució del filtre antic de la piscina petita exterior.

- Substitució sonda de clor i sonda PH piscina gran exterior

- Substitució sonda P piscina petita exterior

- Reparació motor bomba piscina exterior
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Acció de Govern
Manteniment dels espais i l'entron

Camí de Santa Bàrbara

L'Ajuntament ha arranjat un tram important de la pista forestal

que porta cap a Santa Bàrbara, concretament des d'una mica més

enllà del mas de Can Dèu fins al Pla de Llarcers.

La bicurcació que va des del Pla de Llancers fins a Santa Bàrbara,

-la que està a mà dreta- també s'ha arranjat, però els treballs els

han pagat els amics de Santa Bàrbara ja que aquesta part del

recorregut no la podia pagar l'Ajuntament d'Anglès perquè es

terme municipal d'Osor.

El cost de les obres ha estat de 4.050 i la subvenció rebuda de

la Diputació de Girona es de 1.500 .

Cartell del Vora Ter

El Consorci del Ter ens ha enviat cartells per indicar el nou tram

que passa per la nostra població i que han inclòs a la Ruta del Ter

La banderola indicativa s'ha col·locat a la Via Verda prop del

pavelló i el cartell amb les espècies de flora i fauna que es poden

trobar al "Camí Vora Ter" s'ha instal·lat a l'inici del l'itinerari

naturalista, a l'arbreda de darrera la Burés, Ctra.de Sant Julià.

Agraïm al Consorci del Ter el seu suport i ajuda.

Repintat dels carrers

La setmana passada es van dur a terme les tasques de repintat i

senyalització de l'espai d'aparcament de la zona esportiva. Amb

aquesta acció s'ha aprofitat per fer una reorganització per tal

d'afavorir la mobilitat en general (s'ha habilitat una entrada i una

sortida independents) i s'han reservat dues places d'aparcament

per als vehicles de persones amb mobilitat reduïda.

El repintat i reorganització del pàrquing suposa el tret de sortida a

una actuació general a tot el poble que inclou repintar tots els

passos de vianants, millorar la senyalirzació tan vertical com

horitzontal i reorganitzar espais per millorar la mobilitat viària.

Estem segurs que aquesta actuació representa una bona inversió

en seguretat i mobilitat i és assumida completament per

l'Ajuntament d'Anglès.
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Acció de Govern

El mes de novembre de 2015, la

Generalitat ens va anunciar que

reduirien les hores de presència de
l’ambulància d’Anglès a la meitat,
és a dir, 12 hores menys, quedant
sense ambulància entre les 20 h i
les 8 del matí. A canvi, ens deien

que hi haurien nous vehicles

d’intervenció ràpida amb base a

Santa Coloma i Salt que vindrien en

12 minuts en cas d’urgència i que

anaven equipats amb metges i tot el

necessari per estabilitzar el pacient

greu, és a dir, que seria com una

UCI mòbil.

Els alcaldes i regidors del Ter

Brugent vam decidir reclamar que

no ho fessin. Vam estudiar l’impacte

en els nostres pobles, analitzant

dades del padró, com per exemple

quants nadons tenim, quantes

persones grans viuen soles, quin és

l’índex de sobre-envelliment de la

població. També vam demanar als

serveis socials quantes persones

eren dependents i als CAPs dels

nostres pobles, quantes persones

amb malalties cròniques o greus hi

havia al territori. També vam

calcular els minuts entre Santa

Coloma, Salt i els nostres pobles. Tal

com veureu en el quadre adjunt,

Anglès és el poble menys perjudicat.

Vam assenyalar en groc tot el que

passava de 15 minuts.

Amb un document de 5 pàgines a

les mans, els alcaldes del Ter

Brugent vam tenir una reunió de

més de 3 hores amb el Director del

Departament de Salut de la

Generalitat a Girona, la Directora

tècnica del SEM i el CatSalut.

Al cap de pocs dies ens

comunicaven que, enlloc de 12

hores, només ens en traurien 8

(entre la mitjanit i les 8 del matí) i

que al cap d’un any revisaríem

plegats el funcionament del servei

d’intervenció ràpida.

És per això que no podem acceptar

l’afirmació que va fer en un Ple una

persona de la CUP dient literalment

que «davant de la inacció de l’equip

de govern d’Anglès» ells farien una

campanya per exigir les 24 hores de

l’ambulància. Vam respondre que

qualsevol acció per reclamar

l’ambulància ens semblava bé, però

que no era cert que hi havia hagut

inacció i li vam ensenyar el

document en el mateix Ple. No tant

sols no es va disculpar, sinó que a

sobre, l’endemà va sortir una

notícia al Diari de Girona amb

aquest mateixa afirmació, fruit de la

ignorància que, per començar, no és

un tema que sigui responsabilitat

de l’equip de govern d’Anglès

exclusivament, sinó de tots els

equips de govern del Ter Brugent,

que hem anat plegats des de l’inici i

continuarem el camí plegats.

De fet, fa un mes aproximadament,

un parell d’alcaldes, en

representació de tot el Ter Brugent,

vam tornar a reunir-nos amb el

departament de Salut i el SEM per

demanar dues coses: la recuperació

de les hores perdudes i una solució

als problemes de funcionament del

transport sanitari no urgent. Ens

van presentar uns primers anàlisis

de temps de resposta i de servei

que, un cop examinats, no acabem

de veure clars i en els propers dies

els tornarem a demanar més

informació. A més, per tercera

vegada, els ajuntaments portarem a

Ple una moció, que aquesta vegada

serà molt més contundent. Per part

d’ells, hi ha el compromís de venir al

nostre territori a explicar els

resultats del primer any en una

reunió oberta a tots els grups

polítics. Ens diuen que vindran un

cop tinguin els resultats finals de

l’anàlisi del primer any, tal com

s’havia acordat en un principi.

Cal explicar també que la CUP ha

repartit per les cases un model

d’instància que podeu emplenar i

presentar a l’ajuntament per

demanar l’ambulància. Per a que

aquesta instància no porti a

confusió, és necessari explicar que

els ajuntaments no gestionem les

ambulàncies ni podem decidir les

hores que les tenim. El repartiment

d’ambulàncies depèn exclusivament

del Departament de Salut de la

Generalitat. Per tant, aquesta

instància només servirà per comptar

un nombre aproximat de persones

que reclamen el servei 24 hores. En

canvi, el que sí que ens seria molt

útil, és que qualsevol persona que

hagi trucat al SEM entre la mitjanit i

les 8 del matí (O inclús fora d'aquest

horari), comuniqui a l'ajuntament

que pertoqui, com han estat atesos i

el temps d'arribada de l'ambulància.

En aquest sentit, habilitarem un

formulari online per recollir dades o

bé ens podeu trucar per telèfon.

Treballar i insistir en la necessitat de la

presència de l’ambulància les 24h és

una tasca que estem duent a terme

igualment des de fa mesos i de manera

coordinada entre els ajuntaments del

Ter Brugent.

Consideracions sobre el servei d'ambulància amb base a Anglès.
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Acció de Govern
Resum dels principals acords de Ple.

Ple ordinari, 27 de setembre de
2016.

Aprovació del conveni amb Dipsalut de

gestió de la xarxa de desfibril·ladors.

Aquesta proposta presentada per la

regidora de Sanitat/Salut, es per

aprovar el conveni entre

l'Ajuntament d'Anglès i l'organisme

de salut pública de la Diputació de

Girona (Dipsalut) sobre la gestió de

la xarxa de desfibril·ladors de

l'Ajuntament d'Anglès. La proposta

es va aprovar per unanimitat.

Aprovació del conveni de custodia
de claus del servei de
teleassistència. Aprovar el conveni

entre l'Ajuntament d'Anglès i

TUNSTALL-TELEVIDA, sobre la gestió

de la custodia de claus dels usuaris

de Teleassistència al municipi

d'Anglès. La proposta fou aprovada

per unanimitat.

Nomenament del representant de
l'Ajuntament a l'ADF. Nomenar al

Regidor de medi Ambient, Sr. Josep

Casadellà Turon, com a representant

d'aquest Ajuntament a l'Associació

de Defensa Forestal d'Anglès (ADF).

S'aprovà per unanimitat.

Modificació de nomenament del
representant de l'Ajuntament al
Fons Català de Cooperació al
Desenvolupament. Es va nomenar

a la regidora Senyora Marta Triadó

Margarit, com a interlocutora

d'aquest Ajuntament al Fons català

de Cooperació al Desenvolupament.

Aquest punt és va aprovar per

unanimitat.

Aprovació compte general 2015.
Es va demanar l'aprovació del
Compte General de l'exercici 2015,
de conformitat amb el què estableix

l'article 212.4 del text refós de la

Llei reguladora de les Hisendes

locals, aprovada per RD legislatiu

2/2004. La proposta es va aprovar

per unanimitat.

Aprovació modificació pressupost
17/2016, per crèdit extraordinari.
Es va proposar la modificació

pressupostària del pressupost 2016

per crèdit extraordinari número

17/2016, finançada amb majors

ingressos recaptats. La proposta fou

aprovada per unanimitat.

Donar compte del Decret numero
570, Contractació de serveis per a
la renovació de la xarxa
d'abastament d'aigua d'un tram del
carrer de la Indústria. Adjudicar a

Aqualia , els serveis de substitució

de la canonada del c. Nord fins el

núm 85 del carrer de la Indústria

per un import de ( 14.431,90 ) IVA

inclòs.

Donar compte del decret 567, de
contractació laboral temporal
d'una Auxiliar Administrativa.

Es va informar als presentes de la

necessitat de contractar per

màxima urgència a tracés d'un

contracte laboral temporal per

acumulació de tasques per un

termini de 2 mesos, amb efectes a

partir del 16 de setembre de 2016 a

la Sra. Nerea Rosa Aparicio Serrano

amb DNI número XXXXXXXXX com a

auxiliar administrativa (C2) a les

oficines municipals a temps

complert.

Donar compte del decret 576 de
modificació de la regidoria
d'esports. Modificar la següent

delegació genèrica de l'àrea

d'esports, en relació al decret

173/2015, de 19 de juny: Efectuar

a favor del senyor Jordi Pibernat

Casas, membre de la Junta de

Govern Local i segon tinent

d'alcalde, una delegació genèrica

de l'àrea d'esports, a afegir a les

que ja tenia d'acord amb el decret

173/2015, de 19 de juny, i que són:

Educació/Formació, Joventut.

Difusió i Comunicació, Participació

ciutadana.

El senyor Antoni Franco Caballé,

membre de la Junta de Govern

Local i tercer tinent d'alcalde, queda

amb la resta d'àrees delegades

d'acord amb el decret 173/2015,

de 19 de juny, en concret una

delegació genèrica de les següents:

Lleure. Obres públiques. Urbanisme.

Donar compte per part de la
senyora interventora de l'informe
de seguiment del Pla d'Ajust del
segon trimestre de 2016.

De les execucions trimestrals del

segon trimestre 2016. Donar

compte dels informes trimestrals

del segon trimestre de la llei de

Morositat i Període Mitjà de

pagaments. La senyora interventora

va informar que s'estan complint els

objectius de pla d'Ajust.

Pròrroga del contracte de CLECE.

La proposta fa referència a

prorrogar el contracte de neteja dels

edificis municipals signat entre

l'Ajuntament d'Anglès i la mercantil

CLECE S.A. per mutu acord de les

parts, a partir del dia 11 d'octubre

de 2016 i fins el 10 d'octubre de

2017. La proposta fou aprovada per

unanimitat.
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Aprovació del conveni de cessió
d'ús de la FEVE, (antiga estació del

tren d'Olot). Es va fer la proposta

d'aprovar el conveni entre

l'Ajuntament d'Anglès i el Consorci

del Ter Brugent i per a la cessió d'ús

gratuït d'espais a l'edifici de l'antiga

estació de tren (FEVE), propietat de

l'Ajuntament d'Anglès. Aquest punt

fou aprovat per unanimitat.

Moció, escrit de l'IES Rafael
Campalans. Demanar una solució

que doni resposta a la problemàtica

de manca d'espai que pateix aquest

Institut plantejada, pel mateix

centre educatiu i donar trasllat de

la moció al Sr. Josep Polanco,

Director dels Serveis Territorials

d'Ensenyament a Girona pel seu

coneixement i efecte. La proposta

fou aprovada per unanimitat.

Devolució del deute al SOC. Es va
proposar sol·licitar al Servei
d'Ocupació de Catalunya, la

finalització del pagament fraccionat

aprovat pel Plenari municipal de

data 12 de juny de 2014 i validada

per aquest organisme en resolució

de data 22 de setembre de 2014; i

fer efectiva la totalitat del deute a

partir de l'1 d'octubre de 2016; a fi

d'evitar el meritament d'interessos

de demora, atès que actualment té

liquiditat per fer front a l'esmentat

deute. La proposta es va aprovar per

unanimitat.

Ple ordinari del 22 de novembre de
2016.

Un cop llegides les actes, número 6

i 7 del 27 de setembre i 25

d'octubre de 2016, respectivament

pendents d'aprovació, s'aproven per

unanimitat dels presents.

Després, es va donar compte dels

decrets dictats per l'Alcaldia des de

l'última convocatòria, i des del

número 577 al 676 de 2016.

Aprovació del pressupost 2017, de
les bases d'execució, subvencions
nominatives, de la plantilla de
personal i del catàleg de llocs de
treball. Es va proposar als presents

l'aprovació inicial del Pressupost

General per a l'exercici del 2017. La

proposta fou aprovada

favorablement amb els vots a favor

de CIU i Anglès 2015, l'abstenció de

Pau i en contra de la CUP.

Ratificar el decret numero 677,
que es l'aprovació del Pla de
Transformació Digital de
l'Ajuntament d'Anglès. La

proposta presentada és va aprovar

al Pla de transformació Digital del

municipi d'Anglès. La proposta fou

aprovada per unanimitat.

Donar compte de l'informe de
seguiment del Pla d'Ajust del 3er
trimestre del 2016.

Donar compte de les execucions

trimestrals del 3er. trimestre de

2016 L=/2/2012. I donar compte

dels informes trimestrals del 3r.

trimestre de la Llei de Morositat i

Període mitjà de pagaments. La

senyora interventora va informar,

que s'estava dins les línies del pla

establer pel Govern Central.

Moció de suport als encausats pel
9N. Es va demanar al plenari,

manifestar el suport de

l'Ajuntament d'Anglès, a favor de la

participació ciutadana i de rebuig al

processament dels nostres

conciutadans Mas, Rigau, Ortega i

Homs, per la seva participació en la

consulta popular i democràtica del

9N. La proposta fou aprovada per

unanimitat.

Moció, per establir la col·laboració
de la Diputació en el suport
econòmic als municipis en l'IVA
dels FEDER. Es va demanar

manifestar el suport de l'Ajuntament

d'Anglès, a donar suport a la

iniciativa que s'incorpori com a

despesa subvencionable dels

programes FEDER l'import de l'IVA.

La proposta fa ser aprovada

favorablement per majoria.

Modificació del crèdit 21/2016 en
relació al patrimoni municipal del
sòl. Es va proposar la modificació

pressupostària del pressupost 2016

per crèdit extraordinari número

21/2016. La proposta fou aprovada

favorablement per unanimitat.

Aprovació de la modificació de la
plurianualitat del projecte
d'arranjament del cementiri.
Aprovar l'autorització de la despesa

en règim de plurianualitat, per tal de

portar a terme la licitació i

contractació de l'arranjament del

cementiri. La proposta fou aprovada

favorablement per unanimitat.

Aprovació de la modificació de la
plurianualitat de les calderes de la
Burés. Aprovar l'autorització de la

despesa en règim de plurianualitat,

per tal de poder dur a terme la

licitació i contractació del projecte

d'ampliació del museu Burés. La

proposta fou aprovada

favorablement per unanimitat.

Reconeixement extrajudicial de
crèdit per sufragar el deute del
lloguer dels terrenys de l'Institut.
La proposta presentada al plenari

Resum dels principals acords de Ple.

Acció de Govern
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pel regidor d'Hisenda, fou, el

reconeixement extrajudicial per

l'import de 15.969,39 i imputar-lo

al pressupost del 2016, després de

realitzada la modificació

pressupostària adient.

Aquest punt del ordre del dia va ser

aprovat per unanimitat.

Resolució de les al·legacions
presentades i l'aprovació definitiva
del Pla de Prevenció d'Incendis
Forestals del municipi.

Es va estimar l'al·legació presentada

pel senyor Josep Santané Torner, on

demana que es tingui en compte

l'article 255 del POUM,

específicament els punts 4 i 5, que

caldrà que sigui incorporada en el

Pla de prevenció d'incendis

forestals.

Estimar parcialment l'al·legació del

grup municipal PAU, en referència a

les línies elèctriques, en que

s'hauria de contemplar les

actuacions per les línies de baixa

tensió, en el PPIF que caldrà que

sigui incorporada en el Pla de

prevenció d'incendis forestals.

Desestimar la resta d'al·legacions,

d'acord amb els fonaments tècnics

exposats a l'informe de l'enginyer

assessor. I, aprovar definitivament

el Pla de prevenció d'Incendis

Forestals del municipi d'Anglès,

redactat pel tècnic del Consell

Comarcal, Jordi Carreras. La

proposta fou aprovada amb els vots

de CIU, Anglès, 2015 i la CUP, i

l'abstenció de PAU.

Resolució de les al·legacions
presentades i aprovació de
l'actualització del Pla
d'Emergència MULTIRISC del

municipi d'Anglès. Desestimar les

al·legacions del grup municipal PAU

atès que l'objecte de l'actualització

del Pla de Protecció Civil del

Municipi d'Anglès – INFOCAT/

INUNCAT/ NEUCAT, elaborat pel

tècnic del Consell Comarcal de la

Selva, Jordi Carreras, ha consistit

únicament a substituir els mitjans

humans que formen part de

l'estructura i organització del Pla de

Protecció Civil del Municipi d'Anglès,

atès que el Pla es troba homologat

per la Comissió de Protecció Civil de

Catalunya a data 11/06/2015. I,

aprovar aquest pla definitivament.

La proposta fou aprovada

favorablement per unanimitat.

Donar compte del decret 671, de
delegació de funcions d'alcaldia.

Delegar en el primer tinent d'alcalde

Sr. Josep Casadellà Turon, la

totalitat de les funcions

corresponents al càrrec d'alcalde de

L'Ajuntament d'Anglès, del 16 al 20

de novembre de 2016 (ambdós

inclosos). Per absència temporal del

titular d'aquest Ajuntament.

Modificacions de crèdit 23/2016
aplicació romanent de tresoreria.
Aprovar la modificació

pressupostària del pressupost 2016

per suplement de crèdit número

23/2016, dins el pressupost. La

proposta va ser aprovada

favorablement per unanimitat.

Ratificació del decret 687 de
designació de representants en els
consells escolars.Ratificar el decret

número 687 de 17 de novembre de

2016 de designació de

representants del Consell Escolar.

La proposta fou aprovada

favorablement per unanimitat.

Assumptes Urgents. Moció
presentada per l'elaboració d'uns
pressupostos participatius. El grup

municipal de la C.U.P va presentar

la proposta d'iniciar amb el proper

pressupost per a l'any 2018 un

procés per tal d'exercir una primera

experiència de pressupostos

participatius plena. Aquest procés

cal que estigui basat en el debat i

configuració de forma participativa

d'una part del pressupost del citat

exercici i ampliar l'experiència de

participació durant els anys

successius, per aconseguir

d'aquesta manera uns pressupostos

plenament participatius per a

l'exercici 2020.

Es passa a la votació de la urgència

que no s'aprova. En contra, CIU i

Anglès 2015, a favor PAU i CUP .

Ple extraordinari i Urgent 05 de
desembre de 2016.

Revocació de l'acord de 22 de
novembre de 2016 d'aprovació de
la modificació de la plurianualitat
de les calderes de la Burés.

Es va proposar als presents revocar

l'acord aprovat en el plenari de 22

de novembre de 2016 , que feia

referència a l'autorització de la

despesa en règim de plurianualitat,

per tal de poder dur a terme la

licitació i contractació del projecte

d'ampliació del museu Burés.

Durant el pressupost del 2016 amb

un import de 40.644,59 dins de

l'aplicació pressupostària de

336.632,01 i durant el 2017 per un

import de 50.000, 00 i dins de

l'aplicació pressupostària que es

designi al pressupost.

Resum dels principals acords de Ple.

Acció de Govern
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Grup PAU

Aquests dies, s'estan aprovant els impostos i els pressupostos per a aquest

2017.El nostre grup, PAU, ha presentat al·legacions, on bona part d'aquestes

han estat rebutjades per l'actual equip de govern CiU i ERC.

Val a dir que l'actual equip de govern  ara sí que pot utilitzar els més de

400.000 euros de legislatures passades,  afegint les subvencions demandes

per PAU rebudes aquesta legislatura,tenim un bon gruix per front a les

necessitats del poble. Veient tot això, creiem que els impostos, no caldria

apujar-los, sinó abaixar-los. Molta gent es troba amb l'aigua fins al coll. A grans trets, podem afirmar que tornen a fer

pagar per a la utilització de la via pública a la gent que vol descarregar llenya, gas-oil... Hem demanat bonificacions

per als establiments, empreses i petits negocis que augmentin plantilla i millorin l'entorn. Pel que fa a la recollida de

deixalles i l'ús de la piscina, hem prioritzat les famílies nombroses i, pel que sembla, no ens fan cas. I així anem fent.

Sobre les multes per infraccions, dels 6.000 euros previstos l'any 2016, CiU i ERC han fet les previsions per tal que

l'any 2017 arribin a 20.000 euros. Que quedi clar que PAU valora molt positivament les tasques de la nostra Policia

Local.  Com que disposem de diners de legislatures passades,  hem proposat l'inici de construcció

d'un  Geriàtric  (tenim el lloc i l'estudi previ); seguir els tràmits del  cementiri antic:  podríem urbanitzar la zona i

tindríem el problema  del Pompeu Fabra-veïns de Can Serra   resolt;  buscar una  ubicació per a la  deixalleria;

subvencionar  la comissió dels Reis, pel que fa a  l'adaptació dels carruatges; el mateix per  als  nostres gegants;

l'entorn de la Burés està caient; sistemes sanitaris per al camp d'esports... 

Sobre els Plans de Prevenció d'incendis,  no van acceptar  les nostres propostes; el mateix als suggeriments dels

Plans de Riscos. Esperem resposta al Pla director sobre el clavegueram del nostre poble, guanyaríem en salut tot

estalviant ensurts als veïns . Tenim poc espai per mostrar les nostres idees i inquietuds, però sí el suficient per a

desitjar-vos a tots salut, força, benestar, feina i un bon any nou 2017. Grup Municipal PAU el nostre facebook Per

Angles Units PAU

Les últimes setmanes hem estat testimonis de l'onada repressiva que l'estat Espanyol

ha emprès contra el procés d'independència. 3 Independentistes detinguts per la

crema de fotografies del rei espanyol Felip VI per ordre de l'Audiència Nacional amb la

col·laboració dels Mossos d'esquadra; la Presidenta del Parlament, Carme Forcadell,

citada a declarar davant el Tribunal Superior de Justícia de Catalunya per permetre la

votació de les conclusions de la comissió del procés constituent malgrat els

advertiments del Tribunal Constitucional en són els casos més mediàtics, però cal

recordar que la repressió no comença ni tampoc acabarà amb aquests fets.

És evident que l'objectiu principal de l'estat Espanyol és que el procés d'independència no avanci, volen que quedi

estancat i s'emparen en l'ús d'una Constitució caduca que mai ha representat ni respectat els interessos de gran

part de la societat catalana, de fet, ens atrevim a dir que la Constitució del 78 representa una estaca que no ens ha

deixat avançar ni que tampoc o farà.

Ha arribat el moment de pressionar més que mai a aquells que tenen la capacitat de convocar un referèndum i

garantir que es porti a terme. Lluitar per trencar definitivament amb l'estat Espanyol, un Estat que no ha demostrat

únicament la seva incapacitat per respectar les diferents identitats nacionals reiteradament, sinó que també ha

demostrat que és irreformable, no hi haurà una millor redistribució de la riquesa i el treball, una vida digna per a

tothom dins l'estat Espanyol. Des de pobles i ciutats tenim un desig per aquest any que comença: Referèndum per la

independència al 2017! Que la repressió no ens aturi!

Grups Municipals

CUP Anglès
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Anglès es mou

Aquest és el tercer curs que

l’Oficina Jove de la Selva entra a

l’institut Rafael Campalans per a

fer-hi activitats puntuals de

formació i reflexió amb els i les

joves, però aquest curs 2016-2017

la relació entre la tècnica de

joventut compartida dels

Ajuntaments d’Anglès, la Cellera de

Ter i de Sant Julià del Llor i Bonmatí

i el centre d’educació secundària ha

augmentat amb l’objectiu d’ampliar

el suport i acompanyament envers

el seu alumnat jove.

Fins ara a l’institut d’Anglès s’hi

duia a terme el projecte Nucli Jove

als instituts, projecte que s’ofereix a

tots els centre d’educació

secundària de la comarca que

consisteix en un seguit de sessions

dinàmiques i formatives dirigides

als alumnes classificades en cinc

temàtiques diferents: formació

laboral, ús i abús de les Noves

Tecnologies de la Informació i la

Comunicació, participació, relacions

abusives i relacions interpersonals.

La idea és entrar a l’espai de

tutoria per, amb una metodologia

clarament participativa,

experimental i de construcció

col·lectiva del discurs, incitar el

diàleg i l’esperit crític amb

la finalitat de formar els

joves en habilitats socials

per la vida. O sigui,

entenem la nostra acció

puntual com un buc

d’assaig on nosaltres

propiciem les condicions

per plantar la llavor

perquè els i les joves

puguin (re)conèixer-se a

ells mateixos, empoderar-

se i esdevenir persones

adultes conscients i

crítiques.

Però enguany, amb la idea d’enfortir

la coneixença i el vincle entre

ambdues parts, a inicis de curs la

tècnica de joventut ha passat per

totes les hores de tutoria des de 1r

d’ESO fins a 2n de Batxillerat per a

presentar-se, donar a conèixer la

seva figura professional al servei de

la població jove dels tres municipis

on treballa a fi d’engrescar l’alumnat

a presentar candidatures de

delegats de classe.

L’objectiu perseguit és que els joves

coneguin aquesta persona per tal

que pugui esdevenir un referent més

per a ells. Paral·lelament, s’ha

concedit al centre educatiu per

tercer any consecutiu el Programa

delegats i delegades en 3D

(Debatem, Decidim i Dinamitzem) de

la Direcció General de Joventut de la

Generalitat de Catalunya.

El 3D és un projecte que pretén

fomentar la cultura participativa dins

dels centres educatius a través del

desenvolupament d’un projecte

concret escollit pel mateix alumnat i

implementat de forma participativa.

A l’institut Rafael Campalans són els

alumnes de 3r d’ESO els beneficiaris

directes que, a través de la figura del

delegat/a de classe i amb el suport

del tutor/a, porten a terme un

projecte que els implica organitzar-

se, assumir tasques i prendre

decisions de forma conjunta al llarg

del curs.

Per altra banda, està previst que la

tècnica se sumi a partir de gener a

les reunions del Consell de

Delegats/des amb un triple objectiu:

establir un vincle més proper amb

les candidatures de cada curs i tenir

així un referent a cada classe,

acompanyar i ser un membre més

del Consell tot proposant accions de

dinamització i millora del centre, i

per últim poder sobrepassar les

parets de l’institut i aprofitar

sinergies per a crear actuacions als

tres municipis de procedència dels

alumnes on treballa la tècnica.

La primera proposta que presentarà,

que ja ha estat aprovada per l’Equip

Directiu, és el Punt d’Informació i

Dinamització del Centre d’Educació

Secundària, que vol traslladar els

mateixos serveis d’informació i

assessorament en temàtiques

d’interès juvenil (oci i lleure, treball,

educació, salut, etc.) que des dels

serveis de joventut comarcals i

municipals s’ofereixen, directament

a l’institut, i també planteja

dinamitzacions per a l’hora

del pati i campanyes de

sensibilització.

De moment, però, ja ha

iniciat les atencions

individuals al mateix institut

per atendre els joves que

volen un assessorament

amb més profunditat

d’alguna de les temàtiques

esmentades, si per si tenen

una consulta concreta que

necessiti un espai de

privacitat.

Oficina Jove i Institut: una relació necessària.
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Joves amb Empenta

748 milions de persones no tenen accés a aigua

neta: alguns la tenim amb només obrir una aixeta,

però milers de dones i nenes caminen fins a 6 hores

cada dia a buscar aigua. A més, cada any moren 1,5

milions de nens i nenes per malalties associades

amb la manca o la mala qualitat de l'aigua.

Garantir l'accés a l'aigua potable és donar a

aquestes famílies l'oportunitat de sobreviure i

millorar la seva vida. Per això, el nostre equip em

tirat endavant aquesta iniciativa, per poder posar el

nostre gra de sorra. Aquest proper mes d'Abril en

Martí, en Gerard, l'Adrià i en Marcel amb l'ajuda de

tots vosaltres recorrerem 100km des d'Olot fins a

Sant Feliu de Guíxols.

Si us voleu informar mes sobre aquest esdeveniment

i la nostre causa podeu adreçar-vos a aquesta link:

http://trailwalker.oxfamintermon.org/ca/equipos/fi

cha/BCN2017/G27/serrallonga-team

AJUDANS A AJUDAR.
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Anglès es mou
Preparació dels 60 anys d'escoltisme a Anglès.

Estem contents perquè enguany fem 60 anys! I volem

que ho celebreu amb nosaltres. Però abans volem fer

un pas enrere i explicar-vos els inicis de la nostra

història!

Per fer això ens hem de remuntar al 18 d’Abril de l’any

1957. Eren temps complicats per expressar els

sentiments nacionals i, fins i tot personals. En aquell

moment es necessitaven moviments associatius, tot i

que no era fàcil formar-los, ni mantenir-los. A Anglès,

l'escoltisme va ser un bon indret on trobar-se, reunir-se i

poder pensar amb certa llibertat.

Es va crear un moviment nou al poble amb voluntat de

servei i amb la llengua catalana com a bandera. Plegats

vam descobrir una manera diferent de veure i sentir el

món. Tot plegat va possibilitar a un petit grup

d'anglesencs i anglesenques trencar amb una

estructura imposada, treballar amb equip, compartir i

ser més tolerants.

Pels volts dels anys 70 la transició política va portar

canvis a nivell social, però també a nivell relacional.

L'escoltisme a Anglès s'anava consolidant. Amb prop de

10 anys d'experiència es va convertir en un espai on

infants i joves podien nodrir-se de valors com el

respecte cap als altres i l’esperit de servei, a més de ser

un espai de lleure.

Els anys 80 van ser anys de continuïtat i estabilitat del

moviment. Va ser una època de vivències,

companyonia, coeducació i trasllats... molts trasllats per

poder mantenir l'activitat!

Els 90 van ser uns anys de descoberta. L'escoltisme

d'Anglès estava més viu que mai. Els campaments

d'estiu eren ambiciosos (organitzativament i en relació a

la distància d’aquests) i no es parava de conèixer nova

gent i noves cultures.

També va ser una època de forta reivindicació de l'entorn

proper, no es va deixar de fer sortides al Puigsacalm, als

Bastiments, a Santa Bàrbara, Rocacorba, a Sant

Gregori… Una època d'intercanvi i reconeixement.

Sense perdre l’essència i amb quaranta anys a

l’esquena arribem al segon mil·lenni. El Cau d’Anglès va

creixent cada vegada més adaptant-se als nous temps i

aprofitant els avantatges que l’època ofereix. Amb

dissabtes al cau, excursions, intercanvis, campaments i

amb el “Fent Servei”, el “Sempre A Punt” i el “Tant Com

Puc” per bandera arribem als 50è aniversari, un any de

retrobaments i amb ganes de reviure tots aquells anys…

I, aquest any 2017, volem celebrar amb tots vosaltres

que fem 60 anys!

Primerament voldríem fer una crida: FOULARDS ALS
BALCONS!

Ens agradaria veure el poble d’Anglès engalanat de dalt

a baix i preparat per l’ocasió, que 60 anys no es fan cada

dia.

Només ens queda dir-vos que us esperem a tots a les

activitats que en breus anunciarem i que us sentiu

partícips de l’aniversari.
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Avançament del programaDIVENDRES 13 GENER.

A les 20 h al VAPOR BURÉS

- Inici de la Fira de Sant Antoni 2017 a càrrec del «Tut de

la Burés».

- Inauguració de l’exposició LIFE del Consorci del Ter

- Presentació de la placa de cava, enguany dedicada a

l’AEIG Sant Miquel pels 60 anys d’escoltisme.

DISSABTE 14 GENER

De 10 a 14 h i de 16 a 20 h:

- Parades d’artesania i de les botigues i entitats del

poble al C/.Indústria i C/.Comerç

- Exposició de bestiar de granges a la Plaça de la Vila

- Exposició de canaricultors a l'antic local de la Policia de

la Plaça de la Vila

- Circuït-passejada en poni als Jardins de Can Cendra

- XII Trobada de plaques de cava a la Plaça Catalunya

(només fins a les 14h)

D'11 a 14 h i de 17 a 19 h al Vapor Burés:

- Visita guiada al Vapor Burés

- Exposició LIFE del Consorci del Ter

- Exposició de pintura d'artistes locals

- Visites guiades al Barri Antic declarat BCIN: recorregut

explicat dels atractius arquitectònics i històrics del Barri

Vell. Punt de sortida: Carrer Comerç amb Carrer

Indústria. (1a visita a les 12:00 h, 2ª a les 16:00 h). En

acabar, els visitants poden continuar la visita a les

exposicions del Vapor Burés.

A les 11 h a la PLAÇA DE LA VILA

- Acte inaugural de la Fira de St. Antoni

- Entrega de premis del Concurs del logotip dels 50 anys

de la presa Susqueda

- Benedicció de la imatge de Sant Antoni.

- Benedicció d'animals

- Arribada dels Cowboys de la Selva i benedicció dels

cavalls

- Recollida de la imatge de Sant Antoni i retorn de la

mateixa a l'església de Sant Miquel, tot passant pel

carrer Major.

D’ 11 a 13 h als JARDINS DE CAN CENDRA:

- Tallers d'educació canina i exhibició d'agility, a càrrec

d'Alícia Martín i Carme Vázquez.

D’ 11 a 12 h Taller: Secrets per a què el nostre gos no

Fira de Sant Antoni

estiri de la corretja.

DE 12h a 13h Taller: Com jugar amb el nostre gos. Petita

exhibició d’agility

A les 11:30 h a la BIBLIOTECA

- Inauguració de la mostra de treballs de les puntaires

d'Anglès.

- Inauguració de l'exposició «Fil i Agulla».

A les 12 h a l'ESGLÉSIA DE SANT MIQUEL

- Ofici Solemne de St. Antoni amb la Coral Cors Alegres de

la Llar de Jubilats d'Anglès.

A les 16:30 h a la PLAÇA CATALUNYA:

- Exhibició de Hip Hop a càrrec de Gym Jazz

- Exhibició de ballet a càrrec l'Escola de Dansa d'Anglès.

- Exhibició de danses orientals a càrrec d’Apsarah.

- Xocolatada popular.

DIUMENGE 15 GENER

De 9 a 13 h als Jardins de Can Cendra.

Campionat de Petanca

A les 9 h al BARRI DE CUC:

- Fira d'Antiquaris i Brocanters.

- Esmorzar de tractoristes i concentració de cotxes

clàssics; esportius d'època i antics; motos d'època,

maquinària antiga i tractors; camions decorats; cotxes

americans.

- 5a Trobada de motos Custom (davant el Pavelló

Municipal d'Esports). De 10 a 14 h. Mercat de parades

Custom i de recanvis. Infables infantils.

- De 10:30 a 11:30 h. Exhibició de balls country.

A les 12 h. Sorteig de Lots de la Campanya Solidària a

favor d’Oncolliga.

Campanya de recollida del Banc d'Aliments destinats a

Càrites Anglès.

d' 11 a 14 h i de 17 a 19 h al Vapor Burés:

- Visita guiada al Vapor Burés

- Exposició LIFE del Consorci del Ter

- Exposició de pintura d'artistes locals

A les 11:30 L Pl Plaça del Pavelló:

ESTRENA DEL GEGANT NOU. Sortida de la plaça del Remei

en direcció al Barri de Cuc. Estrena del nou gegant i ball de

gegants.
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Anglès es mou

En el marc del Dia Internacional del Voluntariat, l'Ajuntament d'Anglès

ha volgut reconèixer públicament la tasca duta a terme al llarg dels

darrers anys per part dels voluntaris i voluntàries locals.

Aquest gest d'agraïment, que va tenir lloc a la Sala de Ball de l'antiga

Fàbrica Burés, va compondre's d'una Taula Rodona moderada pel

periodista Jordi Arbat entorn del passat, present i el futur del

voluntariat a Anglès i d'un lliurament de diplomes a 26 entitats i a 6

persones en agraïment a l'esforç, altruisme i solidaritat esmerçats

tant en benefici dels anglesencs i anglesenques com en tasques de

caràcter humanitari. En l'intermedi de l'acte, les ballarines de l'Escola

de Dansa d'Anglès i la jove soprano local Tània Matas van oferir

algunes peces del seu repertori.

La Biblioteca Joaquim Bauxell i l'Ajuntament d'Anglès han organitzat

aquest dissabte 17 de desembre al migdia, un acte d'homenatge i

reconeixement a l'autor Ricard Creus Marzo (Barcelona, 1928),

nomenant-lo «Escriptor de capçalera», en el qual s'ha comptat amb la

presència de l'alcaldessa, Àstrid Desset, el regidor de Cultura, Josep

Casadellà, l'editor Quim Curbet, el fill de l'autor, Adrià Creus, entre

altres autoritats com l'alcalde d'Osor, Joan Pla o Carme Renedo, cap

del Servei de Biblioteques de la Diputació de Girona.

Un acte emotiu on diverses entitats locals i ciutadans han

acompanyat a l'autor i la seva família en aquest reconeixement

especial.

«Escriptor de capçalera» és un projecte conjunt de la Institució de les

Lletres Catalanes i el Servei de Biblioteques del Departament de

Cultura de la Generalitat de Catalunya, per establir uns lligams

estables entre un escriptor i una biblioteca pública que sigui la seva

de referència per raons de proximitat o afecte.

Homenatge a Ricard Creus.

Reconeixement als Voluntaris i Voluntàries.
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Anglès es mou
Entitats i persones

Club Bàsquet Anglès

El passat diumenge 20 de Novembre, el nostre club, juntament amb el CB Cellera i el CB Amer, vam anar al Palau

Blaugrana a veure el partit del Barça contra l’Estudiantes de Madrid. Abans de l’inici del partit vam poder anar a la

pista del Palau i veure l’escalfament dels jugadors del barça, tot seguit ens vàrem fer una foto amb ells. Durant la

mitja part del partit, es va tenir l’oportunitat de participar en el concurs de triples que organitzava el Barça, on

vàrem sortir campions! Després del partit vam poder obtenir alguna firma d’alguns jugadors del Barça i de

l’Estudiantes.

Des de el Club Bàsquet Anglès volem donar les gràcies per la sortida que va organitzar el Bàsquet Cellera, va ser

una gran experiència per tots nosaltres i esperem poder fer més coses tots junts!

En Santi Franco va aconseguir 3

medalles d'or, 2 de plata i una de

bronze, classificant-se un any més

com a campió de Catalunya en la

modalitat de “Mosaic Roig”.

Destacar també que un dels seus

canaris va ser el més votat en el

Concurs d’Ornitologia del Baix

Empordà, aconseguint el “pin d'or”

de l'Ajuntament de Palafrugell.

L'Ariadna Serrano, juntament amb

tres companys més, ha participat en

la mostra Lluèrnia d'Olot amb la

intervenció "Caos de la Cadira".

En l'obra es pren l'element

protagonista de la cadira de plàstic

blanca com a seient perfecte i se'n

distorsiona la visió per tal de

transmetre a l'espectador el que el

mateix títol expressa, el CAOS.

En Joan Vila ha aconseguit la

medalla de bronze en el Campionat

d'Europa de WMMMA, el millor

torneig del món d'arts marcials

mitxes. Aquesta ha estat la primera

competició internacional d'en Joan.

El guanyador de la final va ser el

lluitador rus Shamil Abdulaev que va

derrotar a la final l'ucraïnes Ivan

Gorlach.
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El meu nom és Rosario Pérez López.

Vaig néixer fa 50 anys a un lloc

remot de les muntanyes de Lugo on

les cases no tenien aigua corrent, ni

llum elèctrica i on les dones tenien

els fills que "Déu " volia.

Rosario, què et va portar a dedicar-
te al treball social?

Com la majoria de la població, quan

estudiava el batxillerat no tenia clar

què volia ser de gran i mentiria si

digués que sabia què era el treball

social.

Va ser un procés d'eliminació: no

m'atrau la tecnologia, el món de

l'empresa , les ciències . Havia de

ser algo social i vaig triar treball

social perquè era una carrera que

podia estudiar en un internat

mitjançant beques (les antigues

“Universidades Laborales” creades

per Franco per facilitar l'accés a

estudis mitjans i superiors de la

Espanya rural)

Quina ha estat la teva trajectòria
professional fins arribar a Anglès?

Excepte una substitució a l'àmbit de

la Infància, sempre he treballat a

serveis socials d'atenció primària.

Porto 25 anys treballant pel Consell

Comarcal de la Selva a diferents

municipis de la comarca.

Podries resumir breument quines
són les funcions de la treballadora
social en un municipi

Els serveis socials bàsics som el

primer nivell del sistema públic de

serveis socials i la garantia de més

proximitat a les persones usuàries i

als àmbits familiar i social.

La nostra tasca professional té

l’objecte de contribuir a la millora de

la qualitat de vida de tots els

ciutadans i ciutadanes del municipi,

afavorint la integració de les

persones i grups dins la seva

comunitat, treballant per mantenir

als ciutadans al seu medi social i

familiar mentre aquest garanteix un

nivell mínim de qualitat de vida. I de

manera específica actuem a

l’entorn d’aquelles persones que,

per diferents raons, necessiten, de

forma temporal o permanent, d’un

especial suport i atenció.

Quan la problemàtica o necessitat

supera les nostres possibilitats

d’intervenció derivem a serveis

especialitzats.

Cal destacar el caràcter polivalent,

atenem a tots els grups de població

(gent gran, disminuïts, infància, etc.)

i tot tipus de problemàtiques

(econòmiques, en relació a

l’habitatge, de tipus laboral, en

relació a la salut, toxicomanies,

malalties mentals, dificultats

d’aprenentatge, inadaptació social,

violència de gènere ,

maltractaments infantils, etc.

Quins són els principis i valors que
guien aquesta professió?

Els principis que guien la nostra

professió són: la dignitat de la

persona, l’acceptació i no

discriminació, la autodeterminació,

la intimitat de la persona i la

confidencialitat, la participació, la

responsabilitat i la competència i els

Drets Humans.

Sempre es comenta que Anglès és
un municipi que té una
problemàtica social important.
Com la descriuries?

Els pobles són com les persones i

famílies, no n'hi ha dues d’iguals. I

tots els pobles tenen coses

fantàstiques i característiques

especifíques que cal tenir en compte

a l'hora de dissenyar polítiques,

actuacions.

Des del meu punt de vista, la

davallada del sector tèxtil va fer

entrar al poble en un procés de

deteriorament que va quedar

amagat durant la falsa època de les

vaques grasses però que l’actual

crisis econòmica ha fet evident.

La crisi econòmica ha colpejat

especialment els col·lectius més

febles: obrers de la construcció,

autònoms, hipotecats, majors de 45

anys, joves sense formació.

Una altra característica a tenir en

compte és l’alt percentatge

d'immigració. Cosa que no té perquè

ser negativa en sí, però la poca

interrelació entre immigrants i

autòctons i la forta crisi econòmica

pot haver generat un clima de

desconfiança per la necessitat que

tenim d’identificar un culpable dels

nostres mals: “per a que t’ajudin

has de portar un mocador al cap”,

“per a que t’ajudin has de ser

d’aquí”. Oblidem que el país més

poderós del món s’ha construït amb

immigrants: EEUU

Per últim, el sobreenvelliment de la

població és molt elevat. Per tant,

s'ha d'afrontar la cura i atenció de

moltes persones dependents que

sovint viuen a pisos molt vells i

sense ascensor.

He treballat en altres pobles amb

altres característiques diferents:

més delinqüència, urbanitzacions

molt grans i sense infraestructures,

molt baixa natalitat.

Serveis Municipals
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Un cop d'ull a...
Rosario López, assistenta social

altres professionals de l’àmbit social

i entitats que aporten la seva

energia i el seu saber fer. Per a mi

és important separar la meva vida

laboral de la personal. No podria

viure on treballo.

Creus que la feina que feu les
treballadores socials és
suficientment valorada per part de
la població? Perquè creus que és
així?

Cada cop és més valorada, perquè

el número de persones ateses és

cada cop més alt i per tant es té un

millor coneixement de la nostra

professió.

La nostra cultura inculca que les

dificultats s’han d’amagar i els

problemes s’han de quedar a

l’àmbit de la llar: “la roba bruta es

renta a casa” . D’altra banda, es

tendeix a pensar que es donen

ajudes a qui no ho necessita i als

que ho necessiten de veritat no en

reben. I , naturalment quan estàs

patint, el teu problema és el més

important i prioritari del món i costa

d’entendre que no tenim una vareta

màgica que ho solucioni tot.

Alguna cosa positiva que es pugui
explicar…. I que creus que mai
oblidaràs?

La meva feina em ratifica cada dia

que totes les persones tenen

capacitats que els permet introduir

millores a les seves vides . Hi ha

moltes persones del poble que han

compartit una part de la seva

història vital amb mi i no les podré

oblidar mai.

I ara dius que ens deixes….
Explica’ns on vas.

No gaire lluny. Continuaré fent el que

més m’agrada : treball social a altres

pobles de la Comarca de la Selva.

Alguna cosa que vulguis traslladar
als/les anglesencs /ques?

Tindreu una nova treballadora social

fantàstica. És la Judit Pagespetit i

ve plena d’energia i il·lusió. Ha estat

un plaer treballar en aquest poble,

gràcies pel bon tracte rebut durant

aquests vuit anys.

Arreveure Anglès !

Amb quines dificultats et trobes en
el teu treball del dia a dia?

Els recursos destinats a serveis

socials són insuficients i es generen

falses expectatives a les persones

des de les diferents administracions

cosa que provoca molta frustració i,

a vegades, un alt nivell de

“cabreig” que reben directament els

tècnics.

En general, l'administració funciona

amb molta lentitud, burocràcia i

poca flexibilitat. No és gens àgil per

donar resposta a les necessitats

dels seus ciutadans. És una

professió relativament nova i tothom

es pensa que sap què hem de fer

els tècnics i com. Es gasta molta

energia informant i explicant.Tenim

un excés de treball i aquest no para

de créixer. Obrim més expedients

dels que tanquem . No pots atendre

les persones amb la periodicitat que

necessiten. També caldria millorar

l'espai físic destinat a serveis

socials i dotar d'un mínim suport

administratiu al servei.

M’imagino que la càrrega
emocional fruit de la teva tasca
deu ser difícil de gestionar. És
així? Com ho fas?

La càrrega emocional és molt alta.

Atens persones i famílies en els

moments més durs de la seva vida.

Sense capacitat d’escolta i empatia

no es pot fer aquest treball. De fet,

som un dels col·lectius professionals

amb més baixes mèdiques per

aquesta causa.

Es important marcar objectius

realistes i possibles per les

persones que atens i valorar molt

qualsevol petita millora. Som dos a

l’equip i ens recolzem. També hi ha



26

Informació de Servei
Naixements:

21.10.16 Keerat Kaur, filla de Baljit i Lakhwinder

25.10.16 Esther Matamala Alcañiz, filla de David i Almudena

25.10.16 Jan Matamala Alcañiz, fill de David i Almudena

26.10.16 Eric Pérez Cabanes, fill de Daniel i Judit

10.11.16 Nouhaila Arabi Titou, filla de Fayssal i Aziza

15.11.16 Pau Galí Parramón, filla de Xavier i Margarita

17.11.16 Júlia Espuche Viñolas, filla de Daniel i Celia

26.11.16 Rivina Kumar, filla de Kuldeep i Archna

30.11.16 Martína Valls Lobato, filla d'Albert i Monica

Defuncions:

07.10.16 Dolors Salló Batallé, 87 anys

25.10.16 Josep Quer Rabionet, 76 anys

19.10.16 Joaquina Tarrés Mone, 88 anys

29.10.16 Carme Roura Masferrer, 76 anys

07.11.16 Josep Carreras Timonet, 79 anys

09.11.16 Ana González Pérez, 83 anys

14.11.16 Francisca Prat Puig, 91 anys

16.11.16 Maria Caparrós Bayona, 88 anys

18.11,16 Asunción Rodríguez Sánchez, 84anys

19.11.16 Cristóbal González Pérez, 71 anys

01.12.16 Joan Riera Anglada, 84 anys

02.12.16 Soledad Pelegrí Palom, 80 anys

03.12.16 Gaspar Crous Serra, 88 anys

27.11.16 Josep Figueras Boada 64 anys

09.12.16 Marta Pujolràs Boix, 67 anys

12.12.16 Joan Xarles Pruenca, 54 anys
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